
VERGADERING VAN DE OCMW-RAAD VAN 28.04.2020

Deze vergadering vindt plaats via e-mail ten gevolge van maatregelen die werden genomen vanwege de 
coronacrisis :
De burgemeester heeft beslist op datum van 30/03/2020  dat een OCMW-raad achter gesloten deuren 
mogelijk is onder volgende voorwaarden :

- enkel mogelijk tijdens de federale fase van het crisisbeheer.
- voor alle punten die nodig zijn om de dagelijkse werking te garanderen.

De principes uit het decreet lokaal bestuur moeten gerespecteerd worden.   Alle richtlijnen in verband met de 
lokale bestuursorganen zijn te vinden op : lokaalbestuur.vlaanderen.be.

Het Vast Bureau heeft in uitvoering hiervan beslist om voor te stellen een OCMW-raad te houden op datum 
van 28/04/2020 via e-mail, tenzij de federale fase inzake coronacrisis niet langer van toepassing zou zijn.  
Het Vast Bureau gaat akkoord dat de voorzitter van de OCMW-raad  volgende werkwijze voorlegt aan de 
OCMW-raadsleden op 07/04/2020 en een akkoord vraagt tegen 10/04/2020.

Resultaat voorlegging procedure, zoals voorgesteld door het vast bureau op 30/03/2020, aan de OCMW-
raadsleden per e-mail op 07/04/2020 :  

9 ja-stemmen (Timmermans E. mail op 07/04, Cochez G. mail op 09/04, Seghers R. mail op 08/04, Roobaert 
G. mail op 08/04, Claeys G. mail op 09/04, Raemdonck R. mail op 08/04, Dedobbeleer G. mail op 09/04, 
Geerts S. mail op 07/04, Beeckmans S. mail op 08/04) 

en 6 neen-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., Vanbellinghen P., De Cort S. mail 08/04 voor 
de fractie, De Cuyper K. mail op 08/04) :

De voorgestelde procedure wordt goedgekeurd : 

 Op 20.4.2020 om 12u de agenda doorsturen naar de gemeente- en OCMWraadsleden met de 
nodige instructies in twee aparte mails (voor de duidelijkheid zullen we de agenda's gemeenteraad 
en OCMW-raad in twee aparte mails zetten, in het vervolg van de procedure kan de communicatie 
voor beiden uiteraard in één mail gebeuren).

 Vervolg: 
o 27/4/2020 om 12u opening van de gemeenteraad en de OCMW-raad door de voorzitter
o 27/4/2020 tussen 12u en 19u kunnen de gemeente- en OCMWraadsleden alle vragen, 

bemerkingen, in verband met de agendapunten mailen naar de algemeen directeur en de 
voorzitter van de gemeenteraad en OCMW-raad (met duidelijke vermelding over welk 
agendapunt het gaat van gemeente- of OCMW-raad). Het gemeente- en OCMW-raadslid 
zet de collega’s gemeente- en OCMWraadsleden in copie. De algemeen directeur zendt 
veiligheidshalve de ingediende mails nogmaals door aan al de gemeente- en OCMW-
raadsleden vóór het schorsen van de gemeente- en OCMW-raad.

o 27/4/2020 om 19u05 schorsing van de gemeenteraad en de OCMW-raad door de 
voorzitter

o 28/4/2020 om 12u herneming van de gemeenteraad en de OCMW-raad door de voorzitter
o 28/4/2020 tussen 12u en 13u : verzending van de tussenkomsten en antwoord van het 

College en het Vast Bureau aan alle gemeente- en OCMW-raadsleden (verzending door de 
algemeen directeur of door de voorzitter)

o 28/4/2020 tussen 13u en 19u30 laatste replieken van de gemeente- en OCMW-raadsleden 
mailen naar de algemeen directeur en de voorzitter. Het gemeente- en OCMWraadslid zet 
de collega’s gemeente- en OCMWraadsleden in copie. De algemeen directeur zendt 
veiligheidshalve onmiddellijk en vóór de stemming de ingediende mails nogmaals door aan 
al de gemeente- en OCMWraadsleden.

o 28/4/2020 tussen 20u30 en 20u45 stemming in 1 mail van alle agendapunten van de 
gemeente- en OCMW-raad, mail te verzenden naar de algemeen directeur en de voorzitter



o Uitslag van de stemming wordt op 28/4/2020 van zodra deze verwerkt is, medegedeeld 
aan de gemeente- en OCMWraadsleden door de algemeen directeur of de voorzitter.

o Sluiting van de gemeente- en OCMW-raad door de voorzitter.

Mededeling door de voorzitter bij de heropening van de gemeenteraad per mail op 28/04 om 
12u:

Ik deel nu ook al mee dat gelet op het feit dat er amendementen werden ingediend we de 
stemming in twee fases zullen doen:

- In een eerste fase zullen enkel de amendementen worden voorgelegd. (tussen 20u30 tot 20u45) 
= stembrief 1

- De resultaten worden medegedeeld door de Algemeen Directeur.

- In een tweede fase zullen de punten zoals geagendeerd (dus inclusief de toegevoegde punten) 
worden voorgelegd al dan niet gewijzigd door het amendement, tenzij ze door het amendement 
reeds in hun totaliteit zijn gestemd. (tussen 21u15 en 21u45) = stembrief 2.

Deelnemende OCMW-raadsleden : 

Beeckmans S. - voorzitter, lid vast bureau.
Timmermans E., - voorzitter vast bureau ;
Cochez G. – lid vast bureau ;
Seghers R. – lid vast bureau – voorzitter bijzonder comité sociale dienst;
De Roubaix A., Van Cutsem P., Decrick L., Vanbellinghen P.,  Roobaert G., De Cuyper K., Claeys 
G., De Cort. S, Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S. OCMW-raadsleden;
en L. Deneyer, algemeen directeur

Verontschuldigd : /

Mevr. Saskia Beeckmans, voorzitter, opent de vergadering per mail op wo. 27/04/2020 om 12u.
(de vergadering verloopt zoals vermeld over verschillende perioden, waarbij de voorzitter de vergadering 
telkens schorst en herneemt volgens de voorziene procedure).

Openbare zitting

Mededeling van de voorzitter : /

Toegevoegde agendapunten :  / 

Tussenkomst vanwege DVP-fractie door Kristof De Cuyper :  

Deze OCMWzitting vindt plaats in zeer uitzonderlijke tijden. In december 2019 stak een nieuw virus de 
kop op in China. Het zeer agressieve virus veroverde helaas ook snel de rest van de wereld. In maart 
2020 nam België strenge maatregelen om haar burgers te beschermen. Al wekenlang moet iedereen 
maximaal “in zijn kot” blijven om overdracht van besmettingen te voorkomen. In de ziekenhuizen was 
het lange tijd alle hens aan dek. DVP betreurt de vele zieken en leeft mee met diegenen die een dierbare 
verloren zijn. We stellen vast dat in Halle en Sint-Pieters-Leeuw de vlaggen halfstok werden gehangen.

 



Virologen zeggen ons dat de eerste piek van de Covid-19-epidemie in ons land wellicht achter de rug is. 
De hogere overheid besliste daarom om de strenge maatregelen de komende tijd met mondjesmaat te 
versoepelen. Op vrijdag 24 april sprak de Nationale Veiligheidsraad voor het eerst over een exitstrategie 
in 3 fasen : Bedrijven kunnen mogelijks weer aan de slag vanaf 4 mei, winkels kunnen als alles onder 
controle blijft vanaf 11 mei weer open gaan en de scholen gaan misschien vanaf 18 mei weer gedeeltelijk 
open. DVP is verheugd dat het land langzaamaan weer de draad zal kunnen oppikken. In deze 
uitzonderlijke tijden met veel onzekerheden hoopt DVP dat deze OCMWzitting constructief kan 
verlopen. 

 
Op donderdag 2 april ontving DVP het mailbericht met de vermelding dat de OCMWzitting via mail zou 
verlopen en plaats zou vinden op 28 april. Onmiddellijk kwam de melding van DVP over 3 punten : 
·        -de annulatie van de OCMWzitting van maart was een eenzijdige beslissing van de meerderheid, 
·        -de in gezamenlijk overleg vastgelegde datum van de OCMWzitting van april werd eenzijdig verlegd 
naar een andere datum door de meerderheid, 
·       - de burgemeester had het voorstel geformuleerd om de OCMWzitting van april uitsluitend via mail 
te laten verlopen. 

DVP herhaalt haar onbeantwoorde vraag waarom deze OCMWzitting niet via videoconferencing kan 
gebeuren : de programma’s die dit mogelijk maken zijn gratis, ze werken zeer gebruiksvriendelijk en 
videoconferencing kan een echt democratisch debat mogelijk maken. Er zijn bovendien voorbeelden van 
andere gemeenten zoals Herne ,Galmaarden en Gooik. Daar kan het blijkbaar wel en bij ons niet ? 
Waarom niet ? In een collegeverslag stond zelfs onderaan te lezen dat de volgende collegezitting via skype 
door zou gaan. En heeft de  burgemeester niet deelgenomen aan de politieraden via videoconferencing ?

1. VERSLAG van de vergadering van 25 februari 2020. Goedkeuring

Het verslag van de vorige zitting van 25/02/2020 wordt behandeld.

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., Seghers R., 
Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S., 
Beeckmans S):

Enig artikel : Het verslag van de vergadering van 25/02/2020 wordt goedgekeurd.

2. Beslissing van de OCMW-raad om beroep te doen op de dienstverlenende vereniging Cipal 
(verder genoemd “Cipal dv”) als opdrachtencentrale voor afname van de raamovereenkomst 
“Aankoop van ICT Infrastructuur” – Bestek nr. CSMRTINFRA19

Tussenkomst vanwege CD&V-fractie  Andre De Roubaix: 
 Graag de uitleg hoe Cipal Dv, Comparex en Centralpoint tot elkaar staan?
Wat doen de omliggende gemeenten? We moeten ernaar streven om in alle Pajotse gemeentes 
dezelfde software te gebruiken zodat er in de toekomst samengewerkt kan worden. 
Geven zij ook een bevoegdheidsoverdracht aan Cipal dv voor deze diensten?

Antwoord van het vast bureau :
Comparex/SoftwareOne en Centralpoint zijn 2 aparte privé-bedrijven die de overheidsopdracht 
Csmart, uitgeschreven door Cipal DV, gewonnen hebben. Deze 3 bedrijven staan compleet los van 
elkaar en hebben buiten deze overheidsopdracht geen juridische band. 
Cipal DV heeft gebruik gemaakt van de mogelijkheden die de wet overheidsopdrachten om een 
raamovereenkomst af te sluiten die ook door andere overheden gebuikt kan worden om licenties of 
hardware aan te schaffen.

C-Smart :
Het dienstverleningsaanbod van Cipal dv is bekend onder de merknaam C-Smart. C-Smart is de 
partner bij uitstek om lokale besturen doorheen alle uitdagingen van de digitale transformatie te 
loodsen. C-Smart biedt comfortabele aankoopcentrales aan, adviseert rond digitalisering en IT-



investeringen en bewerkstelligt veilige informatiestromen. Dit alles in het kader van smart cities en 
slimme technologie. De aandeelhouders van Cipal dv zijn 250 lokale besturen die de krachten 
hebben gebundeld en samenwerken onder de richtlijnen van het Decreet Lokaal Bestuur.
Dit punt staat op de agenda van de gemeenteraad omdat momenteel onze pc’s op het 
besturingssysteem Windows 7 draaien en dit besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door 
Microsoft. Er worden dus geen beveiligings updates meer gemaakt waardoor de beveiliging van 
onze pc’s niet meer optimaal is. Aangezien onze huidige pc’s reeds vier jaar oud zijn en dus niet 
meer in aanmerking komen en het ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade 
te maken naar Windows 10, is het noodzakelijk om onze pc’s te vernieuwen. 

Voor de duidelijkheid : het gaat hier over hardware , standaardsoftware,  licenties, 
gebruiksrechten,…niet over dienstspecifieke software zoals het boekhoudprogramma, e-notulen,  
de programma’s van de sociale dienst van het OCMW die geleverd worden door 
CIPAL/Schaubroeck. Vele omliggende gemeenten nemen momenteel reeds af van deze leverancier. 

Voor de volledigheid kunnen we meegeven dat  o.a. Gooik, Galmaarden, Halle en Sint-Pieters-
Leeuw aangesloten zijn bij deze aankoopcentrale. 

Uniformiteit op gebied van software met de omliggende gemeente is bovendien wettelijk niet 
mogelijk en is niet in overeenstemming met de wet op de overheidsopdrachten. Enkel via eventuele 
samenwerkingsverbanden zou hieraan misschien  tegemoet kunnen gekomen worden.

Tussenkomst vanwege CD&V-fractie  Peter Van Cutsem:
Is er in het verleden al niet eens een dergelijke overeenkomst afgesloten met Vera 
(provinciebedrijf)?
 
De CD&V-fractie wil deze tussenkomsten laten notuleren.
 
Antwoord van het Vast Bureau :
Pepingen is ook aangesloten bij de opdrachtencentrale Vera. Een gemeente kan bij meerdere 
opdrachtencentrales aangesloten zijn.

Tussenkomst DVP-fractie Kristof De Cuyper :
In de gemeenteraadszitting van 28 januari 2020 stelde de DVP-fractie de mondelinge vraag "Welke 
maatregelen zal de gemeente treffen als beveiliging tegen een cyberaanval ?"
De opmerking aangaande het besturingssysteem Windows 7 werd door de DVP-fractie gesteld in de 
gemeenteraadszitting 25 februari 2020 tijdens een toelichting over privacy en GDPR binnen een 
lokaal bestuur gegeven door de heer Haesen, DPO van de gemeente, tewerkgesteld bij de 
Welzijnskoepel West-Brabant.

Antwoord van het vast bureau:
Dit punt staat op de agenda van de gemeenteraad omdat momenteel onze pc’s op het 
besturingssysteem Windows 7 draaien en dit besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door 
Microsoft. Er worden dus geen beveiligings updates meer gemaakt waardoor de beveiliging van 
onze pc’s niet meer optimaal is. Aangezien onze huidige pc’s reeds vier jaar oud zijn en dus niet 
meer in aanmerking komen en het ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade 
te maken naar Windows 10, is het noodzakelijk om onze pc’s te vernieuwen. 

De veilgheidsconsulent van de welzijnskoepel West-Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het 
aspect informatieveiligheid betreft.  Het College verwijst ter zake naar het 
Informatieveiligheidsbeleid dat in de gemeenteraad van 28/05/2019 werd goedgekeurd.

Voorstel tot Amendement door K. De Cuyper DVP-fractie  



Pepingen wil investeren in haar hardware en software maar is men zich in de eigen werking bewust 
van de risico's op cyberaanvallen? De Vlaamse overheid zal ruim 2 miljoen euro investeren in de 
cyberveiligheid van lokale besturen. De hogere overheid denkt aan 
1) de uitbouw van een toolkit cybersecurity (handleidingen, goede praktijken en draaiboeken om de 
risico's op het vlak van onder meer hacking maximaal te verminderen).
2) de inzet van ethische hackers (studenten cyberveiligheid)
3) een audit informatieveiligheid (resultaat is een rapport op maat van het lokaal bestuur, met 
heldere aanbevelingen hoe de cyberveiligheid in de gemeente kan verbeteren).

DVP dient een amendement in ter aanvulling van voorgesteld besluit van zowel punt 13 als punt 14 
met het volgende aanvullend artikelvoorstel :
"Naast investeringen in hardware en software wordt ook de cyberveiligheid grondig onderzocht. 
Vlaamse subsidies worden hiervoor aangewend."

Antwoord van de LVB-fractie:
Dit punt staat op de agenda van de gemeenteraad omdat momenteel onze pc’s op het 
besturingssysteem Windows 7 draaien en dit besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door 
Microsoft. Er worden dus geen beveiligings updates meer gemaakt waardoor de beveiliging van 
onze pc’s niet meer optimaal is. Aangezien onze huidige pc’s reeds vier jaar oud zijn en dus niet 
meer in aanmerking komen en het ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade 
te maken naar Windows 10, is het noodzakelijk om onze pc’s te vernieuwen. 

De veilgheidsconsulent van de welzijnskoepel West-Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het 
aspect informatieveiligheid betreft.  Het College verwijst ter zake naar het 
Informatieveiligheidsbeleids plan dat in de gemeenteraad van 28/05/2019 werd goedgekeurd. 
Het is evident dat de gemeente de subsidie-oproepen in dit verband steeds zal onderzoeken en de 
subsidies zal aanspreken. Een audit informatieveiligheid en het inzetten van ethische hackers zijn 
evidente middelen om een hogere graad van informatieveiligheid te bereiken, samen met de 
middelen die de gemeente nu reeds investeert via de inzet van een veiligheidsconsulent. Ook de 
VVSG wordt hier een rol toebedeeld door in te staan voor  het opstellen van een toolkit 
cybersecurity. Van zodra de subsidie-oproepen geconcretiseerd zijn -  wat nu nog niet het geval is – 
kunnen we hiermee aan de slag. 
Het punt dat vandaag voorligt  gaat evenwel over het aansluiten bij een opdrachtencentrale  Het 
ingediende amendement heeft betrekking op een ander onderwerp.

Onze fractie zal dit amendement niet positief stemmen.

Repliek DVP-fractie : 
Het antwoord vanwege het huidige beleid namelijk "Dit punt staat op de agenda van de 
gemeenteraad omdat momenteel onze pc's op het besturingssysteem Windows 7 draaien en dit 
besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door Microsoft. Er worden dus geen 
beveilingsupdates meer gemaakt waardoor de beveiliging van onze pc's niet meer optimaal is. 
Aangezien onze huidige pc's reeds vier jaar oud zijn en dus niet meer in aanmerking komen en het 
ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade te maken naar Windows 10, is het 
noodzakelijk om onze pc's te vernieuwen. De veiligheidsconsulent van de welzijnskoepel West-
Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het aspect informatieveiligheid betreft. Het college 
verwijst ter zake naar het informatieveiligheidsbeleid dat in de gemeenteraad van 28/05/2019 werd 
goedgekeurd."

op zowel punt 13 als punt 14 in de gemeenteraad en punt 2 en punt 3 in de OCMWraad is dus een 
bevestiging en gevolggeving aan de vraagstelling en bemerkingen vanwege de DVP-fractie reeds 
gesteld in gemeenteraadszitting van 28 januari 2020 en 25 februari 2020. 



Amendement vanwege DVP-fractie :
Uit het antwoord vanwege het huidige beleid namelijk "Dit punt staat op de agenda van de 
gemeenteraad omdat momenteel onze pc's op het besturingssyteem Windows 7 draaien en dit 
besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door Microsoft. Er worden dus geen 
beveiligsupdates meer gemaakt waardoor de beveiliging van onze pc's niet meer optimaal is. 
Aangezien onze huidige pc's reeds vier jaar oud zijn en dus niet meer in aanmerking komen en het 
ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade te maken naar Windows 10, is het 
noodzakelijk om onze pc's te vernieuwen. De veiligheidsconsulent van de welzijnskoepel West-
Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het aspect informatieveiligheid betreft. Het college 
verwijst ter zake naar het informatieveiligheidsbeleid dat in de geleenteraad van 28/05/2019 werd 
goedgekeurd. Het is evident dat de gemeente de subsidieoproepen in dit verband steeds zal 
onderzoeken en de subsidies zal aanspreken. Een audit informatieveiligheid en het inzetten van 
ethische hackers zijn evidente middelen om een hogere graad van informatieveiligheid te bereiken, 
samen met de middelen die de gemeente nu reeds investeert via de inzet van een 
veiligheidsconsulent. Ook de VVSG wordt hier een rol toebedeeld door in te staan voor het opstellen 
van een toolkit cybersecurity. Van zodra de subsidieoproepen geconcretiseerd zijn - wat nu nog niet 
het geval is - kunnen we hiermaa aan de slag. Het punt dat vandaag voorligt gaat evenwel over het 
aansluiten bij een opdrachtencentrale. het ingediende amendement heeft betrekking op een ander 
onderwerp. Onze fractie zal dit amendement niet positief stemmen. " bijkt dat het LVB zowel voor 
punt 13 als punt 14  van de gemeenteraadszitting als de punten 2 en 3 van de OCMWraad negatief 
zal stemmen op het voorgestelde amendement. DVP stelt vast dat dit opnieuw een voorbeeld is dat 
een constructief voorstel afgeketst wordt door de huidige meerderheid maar nadien wel zal 
gerealiseerd worden. De perceptie ontstaat toch dat het huidige beleid niet eens kennis had van 
deze info/materie , welke als constructieve aanvulling door de DVP-fractie werd ingediend via een 
amendement (omdat de procedure dit nu eenmaal zo verziet) ter aanvulling van het agendapunt 
van LVB. Maar opnieuw heeft de drang tot het wegstemmen/ niet aanvaarden van een suggestie 
het binnen de huidige beleidsploeg gehaald. 

De Raad
Gelet op:

 artikel 41, tweede lid, 10° van het Decreet Lokaal Bestuur;
 de wetgeving op de overheidsopdrachten, inzonderheid op de artikelen 2, 6°, 43, § 1, tweede lid en 47 van 

de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten;
 de principiële beslissing van de raad van bestuur van Cipal dv van 25/07/2019 tot gunning via een 

openbare procedure van de overheidsopdracht waarvan het voorwerp bestaat uit “Aankoop van ICT 
Infrastructuur”.

 de in uitvoering van deze beslissing door de raad van bestuur van Cipal dv goedgekeurde 
opdrachtdocumenten, inzonderheid:

o het bestek waar het stelt (punt 4.5): “Cipal dv zal in de zin van artikel 2, 6° van de Wet van 17 juni 
2016 betreffende de overheidsopdrachten, in het kader van onderhavige opdracht kunnen 
optreden als aankoopcentrale voor alle deelnemers in de dienstverlenende vereniging Cipal. 
Deze besturen zullen zich, net als hun verenigingen en verzelfstandigde entiteiten, op de 
aankoopcentrale kunnen beroepen om ICT-infrastructuur in het kader van de te sluiten 
raamovereenkomst die het voorwerp uitmaakt van deze opdracht, af te nemen, zonder dat zij 
verplicht zijn af te nemen via deze raamovereenkomst.
(…)
Cipal dv zal in het kader van onderhavige opdracht tevens kunnen optreden als 
opdrachtencentrale voor (zonder dat deze entiteiten verplicht zijn af te nemen via deze
raamovereenkomst) :



 Alle andere Vlaamse gemeente- en OCMW-besturen, hun verenigingen en 
verzelfstandigde entiteiten;

o het bestek waar het stelt (punt 4.6): “Cipal dv oefent de overkoepelende leiding van en het 
overkoepelend toezicht op de uitvoering van de raamovereenkomst uit, terwijl de afnemer de 
leiding van en het toezicht op de levering van de door de afnemer geplaatste bestelling uitoefent.”

o Het bestek waar het stelt (punt 4.3): “Gezien de raamovereenkomst niet exclusief is, behoudt de 
opdrachtgever – net als elke andere afnemer – steeds de vrijheid om een bepaalde aankoop niet 
via het raamcontract maar volgens de gewone procedures, die de wet op de overheidsopdrachten 
toelaat, te voeren. In voorkomend geval wordt dit niet als een wijziging van de opdracht 
beschouwd”;

 de beslissing van de raad van bestuur van Cipal dv van 25/7/2019 waarbij voornoemde opdracht wordt 
gegund aan Centralpoint België nv met maatschappelijke zetel te Wingepark 5B, 3110 Rotselaar. 

Overwegende hetgeen volgt:

 De voornoemde opdracht van Cipal dv “ “Aankoop van ICT Infrastructuur” (Bestek nr. CSMRTINFRA19) is 
een raamovereenkomst met één leverancier en Cipal dv treedt hierbij op als opdrachtencentrale in de zin 
van artikelen 2,6° en 47 van de wet van 17 juni 2016;

 Het OCMW kan van de mogelijkheid tot afname van de raamovereenkomst via de opdrachtencentrale 
gebruik maken waardoor zij krachtens artikel 47, § 2 van de wet van 17 juni 2017 is vrijgesteld van de 
verplichting om zelf een gunningsprocedure te organiseren;

 Het is aangewezen dat het OCMW gebruik maakt van de opdrachtencentrale om volgende redenen: 
o de in de opdrachtencentrale voorziene  ICT-infrastructuur voldoen aan de behoefte van het 

bestuur; 
o het bestuur moet zelf geen gunningsprocedure voeren wat een besparing aan tijd en geld 

betekent;
o Cipal dv beschikt over knowhow of technische expertise inzake de aankoop van ICT-infrastructuur 

door aanbestedende overheden;
 Het OCMW is niet verplicht tot enige afname van de raamovereenkomst (geen afnameverplichting); 
 De nodige budgetten zijn beschikbaar.

Amendement vanuit DVP-fractie, ingediend door K. De Cuyper, gemeenteraadslid , betreffende het 
agendapunt

DVP dient een amendement in ter aanvulling van voorgesteld besluit van zowel punt 13 als punt 14 
met het volgende aanvullend artikelvoorstel :
"Naast investeringen in hardware en software wordt ook de cyberveiligheid grondig onderzocht. 
Vlaamse subsidies worden hiervoor aangewend."

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende amendement door 
raadslid K. De Cuyper :

BESLUIT : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Roobaert G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S) en 7 ja-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) : 

Art.1. : Het amendement, houdende toevoeging van het artikel :
"Naast investeringen in hardware en software wordt ook de cyberveiligheid grondig onderzocht. 
Vlaamse subsidies worden hiervoor aangewend."
wordt niet goedgekeurd.



De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het punt zoals geagendeerd :

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., Seghers R., 
Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S., 
Beeckmans S):

Artikel 1
Het OCMW doet een beroep op de opdrachtencentrale van Cipal dv voor de aankoop van ICT- infrastructuur 
aangeboden via de raamovereenkomst “Aankoop van ICT Infrastructuur” (Bestek nr. CSMRTINFRA19).

Artikel 2: 
Het Vast Bureau wordt belast met de uitvoering.

3.Beslissing van de OCMW-raad om beroep te doen op de dienstverlenende vereniging Cipal (verder 
genoemd “Cipal dv”) als opdrachtencentrale voor afname van de raamovereenkomst “Aankoop van 
licenties, gebruiksrechten, onderhouds- en ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaardsoftware” – 
Bestek nr. CSMNRTSOFT19

Tussenkomst vanwege CD&V-fractie  Andre De Roubaix: 
 Graag de uitleg hoe Cipal Dv, Comparex en Centralpoint tot elkaar staan?
Wat doen de omliggende gemeenten? We moeten ernaar streven om in alle Pajotse gemeentes 
dezelfde software te gebruiken zodat er in de toekomst samengewerkt kan worden. 
Geven zij ook een bevoegdheidsoverdracht aan Cipal dv voor deze diensten?

Antwoord van het vast bureau :
Comparex/SoftwareOne en Centralpoint zijn 2 aparte privé-bedrijven die de overheidsopdracht 
Csmart, uitgeschreven door Cipal DV, gewonnen hebben. Deze 3 bedrijven staan compleet los van 
elkaar en hebben buiten deze overheidsopdracht geen juridische band. 
Cipal DV heeft gebruik gemaakt van de mogelijkheden die de wet overheidsopdrachten om een 
raamovereenkomst af te sluiten die ook door andere overheden gebuikt kan worden om licenties of 
hardware aan te schaffen.

C-Smart :
Het dienstverleningsaanbod van Cipal dv is bekend onder de merknaam C-Smart. C-Smart is de 
partner bij uitstek om lokale besturen doorheen alle uitdagingen van de digitale transformatie te 
loodsen. C-Smart biedt comfortabele aankoopcentrales aan, adviseert rond digitalisering en IT-
investeringen en bewerkstelligt veilige informatiestromen. Dit alles in het kader van smart cities en 
slimme technologie. De aandeelhouders van Cipal dv zijn 250 lokale besturen die de krachten 
hebben gebundeld en samenwerken onder de richtlijnen van het Decreet Lokaal Bestuur.
Dit punt staat op de agenda van de gemeenteraad omdat momenteel onze pc’s op het 
besturingssysteem Windows 7 draaien en dit besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door 
Microsoft. Er worden dus geen beveiligings updates meer gemaakt waardoor de beveiliging van 
onze pc’s niet meer optimaal is. Aangezien onze huidige pc’s reeds vier jaar oud zijn en dus niet 
meer in aanmerking komen en het ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade 
te maken naar Windows 10, is het noodzakelijk om onze pc’s te vernieuwen. 

Voor de duidelijkheid : het gaat hier over hardware , standaardsoftware,  licenties, 
gebruiksrechten,…niet over dienstspecifieke software zoals het boekhoudprogramma, e-notulen,  
de programma’s van de sociale dienst van het OCMW die geleverd worden door 
CIPAL/Schaubroeck. Vele omliggende gemeenten nemen momenteel reeds af van deze leverancier. 



Voor de volledigheid kunnen we meegeven dat  o.a. Gooik, Galmaarden, Halle en Sint-Pieters-
Leeuw aangesloten zijn bij deze aankoopcentrale. 

Uniformiteit op gebied van software met de omliggende gemeente is bovendien wettelijk niet 
mogelijk en is niet in overeenstemming met de wet op de overheidsopdrachten. Enkel via eventuele 
samenwerkingsverbanden zou hieraan misschien  tegemoet kunnen gekomen worden.

Tussenkomst vanwege CD&V-fractie  Peter Van Cutsem:
Is er in het verleden al niet eens een dergelijke overeenkomst afgesloten met Vera 
(provinciebedrijf)?
 
De CD&V-fractie wil deze tussenkomsten laten notuleren.
 
Antwoord van het Vast Bureau :
Pepingen is ook aangesloten bij de opdrachtencentrale Vera. Een gemeente kan bij meerdere 
opdrachtencentrales aangesloten zijn.

Tussenkomst DVP-fractie Kristof De Cuyper :
In de gemeenteraadszitting van 28 januari 2020 stelde de DVP-fractie de mondelinge vraag "Welke 
maatregelen zal de gemeente treffen als beveiliging tegen een cyberaanval ?"
De opmerking aangaande het besturingssysteem Windows 7 werd door de DVP-fractie gesteld in de 
gemeenteraadszitting 25 februari 2020 tijdens een toelichting over privacy en GDPR binnen een 
lokaal bestuur gegeven door de heer Haesen, DPO van de gemeente, tewerkgesteld bij de 
Welzijnskoepel West-Brabant.

Antwoord van het vast bureau:
Dit punt staat op de agenda van de gemeenteraad omdat momenteel onze pc’s op het 
besturingssysteem Windows 7 draaien en dit besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door 
Microsoft. Er worden dus geen beveiligings updates meer gemaakt waardoor de beveiliging van 
onze pc’s niet meer optimaal is. Aangezien onze huidige pc’s reeds vier jaar oud zijn en dus niet 
meer in aanmerking komen en het ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade 
te maken naar Windows 10, is het noodzakelijk om onze pc’s te vernieuwen. 

De veilgheidsconsulent van de welzijnskoepel West-Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het 
aspect informatieveiligheid betreft.  Het College verwijst ter zake naar het 
Informatieveiligheidsbeleid dat in de gemeenteraad van 28/05/2019 werd goedgekeurd.

Voorstel tot Amendement door K. De Cuyper DVP-fractie  
Pepingen wil investeren in haar hardware en software maar is men zich in de eigen werking bewust 
van de risico's op cyberaanvallen? De Vlaamse overheid zal ruim 2 miljoen euro investeren in de 
cyberveiligheid van lokale besturen. De hogere overheid denkt aan 
1) de uitbouw van een toolkit cybersecurity (handleidingen, goede praktijken en draaiboeken om de 
risico's op het vlak van onder meer hacking maximaal te verminderen).
2) de inzet van ethische hackers (studenten cyberveiligheid)
3) een audit informatieveiligheid (resultaat is een rapport op maat van het lokaal bestuur, met 
heldere aanbevelingen hoe de cyberveiligheid in de gemeente kan verbeteren).

DVP dient een amendement in ter aanvulling van voorgesteld besluit van zowel punt 13 als punt 14 
met het volgende aanvullend artikelvoorstel :
"Naast investeringen in hardware en software wordt ook de cyberveiligheid grondig onderzocht. 
Vlaamse subsidies worden hiervoor aangewend."

Antwoord van de LVB-fractie:



Dit punt staat op de agenda van de gemeenteraad omdat momenteel onze pc’s op het 
besturingssysteem Windows 7 draaien en dit besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door 
Microsoft. Er worden dus geen beveiligings updates meer gemaakt waardoor de beveiliging van 
onze pc’s niet meer optimaal is. Aangezien onze huidige pc’s reeds vier jaar oud zijn en dus niet 
meer in aanmerking komen en het ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade 
te maken naar Windows 10, is het noodzakelijk om onze pc’s te vernieuwen. 

De veilgheidsconsulent van de welzijnskoepel West-Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het 
aspect informatieveiligheid betreft.  Het College verwijst ter zake naar het 
Informatieveiligheidsbeleids plan dat in de gemeenteraad van 28/05/2019 werd goedgekeurd. 
Het is evident dat de gemeente de subsidie-oproepen in dit verband steeds zal onderzoeken en de 
subsidies zal aanspreken. Een audit informatieveiligheid en het inzetten van ethische hackers zijn 
evidente middelen om een hogere graad van informatieveiligheid te bereiken, samen met de 
middelen die de gemeente nu reeds investeert via de inzet van een veiligheidsconsulent. Ook de 
VVSG wordt hier een rol toebedeeld door in te staan voor  het opstellen van een toolkit 
cybersecurity. Van zodra de subsidie-oproepen geconcretiseerd zijn -  wat nu nog niet het geval is – 
kunnen we hiermee aan de slag. 
Het punt dat vandaag voorligt  gaat evenwel over het aansluiten bij een opdrachtencentrale  Het 
ingediende amendement heeft betrekking op een ander onderwerp.

Onze fractie zal dit amendement niet positief stemmen.

Repliek DVP-fractie : 
Het antwoord vanwege het huidige beleid namelijk "Dit punt staat op de agenda van de 
gemeenteraad omdat momenteel onze pc's op het besturingssysteem Windows 7 draaien en dit 
besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door Microsoft. Er worden dus geen 
beveilingsupdates meer gemaakt waardoor de beveiliging van onze pc's niet meer optimaal is. 
Aangezien onze huidige pc's reeds vier jaar oud zijn en dus niet meer in aanmerking komen en het 
ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade te maken naar Windows 10, is het 
noodzakelijk om onze pc's te vernieuwen. De veiligheidsconsulent van de welzijnskoepel West-
Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het aspect informatieveiligheid betreft. Het college 
verwijst ter zake naar het informatieveiligheidsbeleid dat in de gemeenteraad van 28/05/2019 werd 
goedgekeurd."

op zowel punt 13 als punt 14 in de gemeenteraad en punt 2 en punt 3 in de OCMWraad is dus een 
bevestiging en gevolggeving aan de vraagstelling en bemerkingen vanwege de DVP-fractie reeds 
gesteld in gemeenteraadszitting van 28 januari 2020 en 25 februari 2020. 

Amendement vanwege DVP-fractie :
Uit het antwoord vanwege het huidige beleid namelijk "Dit punt staat op de agenda van de 
gemeenteraad omdat momenteel onze pc's op het besturingssyteem Windows 7 draaien en dit 
besturingssysteem niet meer wordt ondersteund door Microsoft. Er worden dus geen 
beveiligsupdates meer gemaakt waardoor de beveiliging van onze pc's niet meer optimaal is. 
Aangezien onze huidige pc's reeds vier jaar oud zijn en dus niet meer in aanmerking komen en het 
ook qua kostprijs/duurtijd niet aan te raden is om een upgrade te maken naar Windows 10, is het 
noodzakelijk om onze pc's te vernieuwen. De veiligheidsconsulent van de welzijnskoepel West-
Brabant volgt dit dossier mee op voor wat het aspect informatieveiligheid betreft. Het college 
verwijst ter zake naar het informatieveiligheidsbeleid dat in de geleenteraad van 28/05/2019 werd 
goedgekeurd. Het is evident dat de gemeente de subsidieoproepen in dit verband steeds zal 
onderzoeken en de subsidies zal aanspreken. Een audit informatieveiligheid en het inzetten van 
ethische hackers zijn evidente middelen om een hogere graad van informatieveiligheid te bereiken, 
samen met de middelen die de gemeente nu reeds investeert via de inzet van een 
veiligheidsconsulent. Ook de VVSG wordt hier een rol toebedeeld door in te staan voor het opstellen 



van een toolkit cybersecurity. Van zodra de subsidieoproepen geconcretiseerd zijn - wat nu nog niet 
het geval is - kunnen we hiermaa aan de slag. Het punt dat vandaag voorligt gaat evenwel over het 
aansluiten bij een opdrachtencentrale. het ingediende amendement heeft betrekking op een ander 
onderwerp. Onze fractie zal dit amendement niet positief stemmen. " bijkt dat het LVB zowel voor 
punt 13 als punt 14  van de gemeenteraadszitting als de punten 2 en 3 van de OCMWraad negatief 
zal stemmen op het voorgestelde amendement. DVP stelt vast dat dit opnieuw een voorbeeld is dat 
een constructief voorstel afgeketst wordt door de huidige meerderheid maar nadien wel zal 
gerealiseerd worden. De perceptie ontstaat toch dat het huidige beleid niet eens kennis had van 
deze info/materie , welke als constructieve aanvulling door de DVP-fractie werd ingediend via een 
amendement (omdat de procedure dit nu eenmaal zo verziet) ter aanvulling van het agendapunt 
van LVB. Maar opnieuw heeft de drang tot het wegstemmen/ niet aanvaarden van een suggestie 
het binnen de huidige beleidsploeg gehaald. 

De Raad,
Gelet op:

 artikel 41, tweede lid, 10° van het Decreet Lokaal Bestuur;
 de wetgeving op de overheidsopdrachten, inzonderheid op de artikelen 2, 6°, 43, § 1, tweede lid en 47 van 

de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten;
 de principiële beslissing van de raad van bestuur van Cipal dv van 25/7/2019 tot gunning via een openbare 

procedure van de overheidsopdracht waarvan het voorwerp bestaat uit “Aankoop van ICT 
Infrastructuur” OF “Aankoop van licenties, gebruiksrechten, onderhouds- en 
ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaardsoftware””;

 de in uitvoering van deze beslissing door de raad van bestuur van Cipal dv goedgekeurde 
opdrachtdocumenten, inzonderheid:

o het bestek waar het stelt (punt 4.5): “Cipal dv zal in de zin van artikel 2, 6° van de Wet van 17 juni 
2016 betreffende de overheidsopdrachten, in het kader van onderhavige opdracht kunnen 
optreden als aankoopcentrale voor alle deelnemers in de dienstverlenende vereniging Cipal. 
Deze besturen zullen zich, net als hun verenigingen en verzelfstandigde entiteiten, op de 
aankoopcentrale kunnen beroepen om ICT-infrastructuur in het kader van de te sluiten 
raamovereenkomst die het voorwerp uitmaakt van deze opdracht, af te nemen, zonder dat zij 
verplicht zijn af te nemen via deze raamovereenkomst.
(…)
Cipal dv zal in het kader van onderhavige opdracht tevens kunnen optreden als 
opdrachtencentrale voor (zonder dat deze entiteiten verplicht zijn af te nemen via deze
raamovereenkomst) :

 Alle andere Vlaamse gemeente- en OCMW-besturen, hun verenigingen en 
verzelfstandigde entiteiten;

o het bestek waar het stelt (punt 4.6): “Cipal dv oefent de overkoepelende leiding van en het 
overkoepelend toezicht op de uitvoering van de raamovereenkomst uit, terwijl de afnemer de 
leiding van en het toezicht op de levering van de door de afnemer geplaatste bestelling uitoefent.”

o Het bestek waar het stelt (punt 4.3): “Gezien de raamovereenkomst niet exclusief is, behoudt de 
opdrachtgever – net als elke andere afnemer – steeds de vrijheid om een bepaalde aankoop niet 
via het raamcontract maar volgens de gewone procedures, die de wet op de overheidsopdrachten 
toelaat, te voeren. In voorkomend geval wordt dit niet als een wijziging van de opdracht 
beschouwd”;

 de beslissing van de raad van bestuur van Cipal dv van 25/7/2019 waarbij voornoemde opdracht wordt 
gegund aan Comparex Belgium bvba,   met maatschappelijke zetel te Buro & Design Center, Esplanade 1, 
Suite 315, Box 3, 1020 Brussel



Overwegende hetgeen volgt:

 De voornoemde opdracht van Cipal dv “Aankoop van licenties, gebruiksrechten, onderhouds- en 
ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaardsoftware” (Bestek CSMRTSOFT19) is een raamovereenkomst 
met één leverancier en Cipal dv treedt hierbij op als opdrachtencentrale in de zin van artikelen 2,6° en 47 
van de wet van 17 juni 2016;

 Het OCMW kan van de mogelijkheid tot afname van de raamovereenkomst via de opdrachtencentrale 
gebruik maken waardoor zij/het krachtens artikel 47, § 2 van de wet van 17 juni 2017 is vrijgesteld van de 
verplichting om zelf een gunningsprocedure te organiseren;

 Het is aangewezen dat het OCMW gebruik maakt van de opdrachtencentrale om volgende redenen: 
o de in de opdrachtencentrale voorziene licenties, gebruiksrechten, onderhouds- en 

ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaardsoftware voldoen aan de behoefte van het bestuur; 
o het bestuur moet zelf geen gunningsprocedure voeren wat een besparing aan tijd en geld 

betekent;
o Cipal dv beschikt over knowhow of technische expertise inzake de aankoop van licenties, 

gebruiksrechten, onderhouds- en ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaardsoftware of ICT-
infrastructuur door aanbestedende overheden;

 Het OCMW is niet verplicht tot enige afname van de raamovereenkomst (geen afnameverplichting); 
 De nodige budgetten zijn beschikbaar.

Amendement vanuit DVP-fractie, ingediend door K. De Cuyper, gemeenteraadslid , betreffende het 
agendapunt

DVP dient een amendement in ter aanvulling van voorgesteld besluit van zowel punt 13 als punt 14 
met het volgende aanvullend artikelvoorstel :
"Naast investeringen in hardware en software wordt ook de cyberveiligheid grondig onderzocht. 
Vlaamse subsidies worden hiervoor aangewend."

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende amendement door 
raadslid K. De Cuyper :

BESLUIT : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Roobaert G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S) en 7 ja-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) : 

Enig artikel : Het amendement, houdende toevoeging van het artikel :
"Naast investeringen in hardware en software wordt ook de cyberveiligheid grondig 
onderzocht. Vlaamse subsidies worden hiervoor aangewend."

wordt niet goedgekeurd.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het punt zoals geagendeerd :

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., Seghers R., 
Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S., 
Beeckmans S):

Artikel 1
Het OCMW doet een beroep op de opdrachtencentrale van Cipal dv voor de aankoop van licenties, 
gebruiksrechten, onderhouds- en ondersteuningsprogramma’s m.b.t. standaardsoftware aangeboden via de 
raamovereenkomst “Aankoop van licenties, gebruiksrechten, onderhouds- en ondersteuningsprogramma’s 
m.b.t. standaardsoftware” (Bestek CSMRTSOFT19) 



Artikel 2: 
Het Vast Bureau wordt belast met de uitvoering.

4.Vaststelling van de plaatsingsprocedure voor (i) een overheidsopdracht voor het leveren van energie en (ii) 
een overheidsopdracht voor adviesverlening bij de aankoop van aardgas – in house samenwerking met 
Aspiravi Energy –mandatering gemeente.  Goedkeuring

De raad,

Juridische gronden

Artikel 41, tweede lid, 10° van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017;

Artikel 30, § 3 van de wet inzake overheidsopdrachten van 17 juni 2016;

Feiten, context en argumentatie

Het openbaar bestuur moet periodiek een overheidsopdracht voor de aankoop van elektriciteit plaatsen. Op 
heden koopt het OCMW elektriciteit aan bij Aspiravi Energy, via een mandatering aan de gemeente van ht 
voeren van de noodzakelijke procedure. De gemeente moet in de nabije toekomst een nieuw contract voor de 
levering van elektriciteit voor de periode vanaf 1 januari 2022 afsluiten. 
Zoals in het verleden wordt de gemeente gemandateerd om ook voor de OCMW-gebouwen en AGB-gebouwen 
de procedure te voeren.
Bovendien moet het OCMW in de nabije toekomst opnieuw één of meerdere contracten voor de levering van 
aardgas afsluiten, en wenst het OCMW zich bij de voorbereiding en het voeren van de plaatsingsprocedure van 
deze opdracht te laten bijstaan, ook via mandatering aan de gemeente.

De gemeente kan rechtstreeks energieleverancier Aspiravi Energy nv contracteren voor (i) zowel de 
overheidsopdracht voor de aankoop van elektriciteit, (ii) als de overheidsopdracht voor adviesverlening bij de 
voorbereiding en de plaatsingsprocedure van opdrachten voor de levering van aardgas.
 
Meerdere zowel inhoudelijke als juridische elementen ondersteunen die keuze.

Aspiravi Energy is een vennootschap waarvan de Gemeente samen met andere Gemeenten, via haar aandeel in 
Creadiv, een onrechtstreekse aandeelhouder is. Aspiravi Energy staat voor 4 kernwaarden: groen, lokaal, 
sociaal en voordelig. De onderneming levert groene of hernieuwbare elektriciteit. Deze wordt lokaal, in België 
opgewekt uit productie-installaties van dochtervennootschappen van Aspiravi Holding. Dit in tegenstelling tot 
grijze energie die groen wordt gekleurd met (buitenlandse) certificaten. Zo draagt Aspiravi Energy haar steentje 
bij aan de klimaatdoelstellingen van het burgemeestersconvenant. 
Daarnaast is Aspiravi Energy ook sociaal geëngageerd, iedere klant schenkt immers een bijdrage aan het goede 
doel. Tenslotte is de elektriciteitslevering via Aspiravi Energy voordelig. Uit de twee voorgaande 
overheidsopdrachten bleek reeds dat Aspiravi Energy als goedkoopste leverancier werd weerhouden. Deze 
prijszetting wordt ook doorgezet naar de toekomst. Dankzij de werking van Aspiravi Energy, die erop gericht is 
om louter kostendekkend te zijn, is uw gemeente verzekerd van een zo laag mogelijke energiefactuur.

Voor het sluiten van overeenkomsten met Aspiravi Energy kan de Gemeente beroep doen op een specifieke 
vrijstelling van de regels inzake overheidsopdrachten. Immers zijn de voorwaarden voor een in house-relatie, in 
de zin van artikel 30, §3 van de wet inzake overheidsopdrachten van 17 juni 2016 van toepassing. 
Er is sprake van een in house-relatie indien de verhouding tussen de gemeente en Aspiravi Energy aan de 
volgende voorwaarden voldoet:



- De gemeente oefent op Aspiravi Energy toezicht uit zoals op haar eigen diensten. In dit geval wordt dit 
toezicht uitgeoefend samen met andere gemeenten, door middel van de tussenkomst van enkele 
tussenliggende vennootschappen uit de Creadiv-groep, waarvan de gemeente aandeelhouder is.

- meer dan 80 % van de activiteiten van Aspiravi Energy zal de uitvoering van taken, die hem zijn 
toegewezen door de ultieme gemeentelijke aandeelhouders en door de gemeenten gecontroleerde 
rechtspersonen, behelzen; en

- In Aspiravi Energy is er geen directe participatie van privékapitaal. Alle kapitaal is terug te brengen tot 
de ultieme publieke aandeelhouders, met name de gemeenten.

Als onrechtstreekse aandeelhouder oefent de Gemeente het toezicht op Aspiravi Energy nv (gezamenlijk met 
andere gemeenten) uit via haar participatie in Creadiv en de onderliggende vennootschappen. Als ultieme 
publieke aandeelhouder bepaalt de gemeente, samen met de andere betrokken gemeentelijke 
aandeelhouders, de koers van Aspiravi Energy nv. Deze vorm van toezicht via een onrechtstreekse participatie 
(over verschillende tussenstructuren heen) is uitdrukkelijk toegelaten, volgens artikel 30, § 1, derde lid, van de 
wet inzake overheidsopdrachten van 17 juni 2016.

Om ervoor te zorgen dat het toezicht van de ultieme gemeentelijke aandeelhouders voldoende effectief is,  
wordt er een statutair adviescomité ingericht binnen Aspiravi Energy nv. Het adviescomité zal advies geven aan 
de raad van bestuur betreffende het voorstel van beslissing over de aankoop- en verkoopvoorwaarden voor 
hun benodigde energie en het beleidsplan.. Het adviescomité zal bestaan uit vertegenwoordigers, van Creadiv 
en de andere aandeelhouders van Aspiravi Holding (moedervennootschap van Aspiravi Energy nv), met name 
de financieringsholdings Fineg, Eifin en Nuhma. Deze vertegenwoordigers zullen geen lid zijn van de Raad van 
Bestuur van Aspiravi Energy of Aspiravi Holding. De betrokken gemeenten zijn allen lid van Creadiv of één van 
deze financieringsholdings. Hierdoor wordt de betrokkenheid van de gemeente, via haar respectievelijke 
holdingvennootschap, bij de strategische en belangrijke beslissingen van Aspiravi Energy nv, versterkt.

Gelet op het voorstel van het vast bureau ;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., Seghers R., 
Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S., 
Beeckmans S):

Artikel 1. De gemeente wordt aangeduid om in naam en voor rekening van het OCMW op te treden voor de 
plaatsing van de toekomstige overheidsopdracht voor de levering van elektriciteit, voor de leveringsperiode 
2022 t.e.m. 2025 gemeentelijke gebouwen, OCMW-gebouwen en AGB,  beroep doen op de energieleverancier 
Aspiravi Energy nv. 

Art. 2. De OCMW-raad keurt goed dat de gemeente voor de plaatsing van de toekomstige overheidsopdracht 
voor adviesverlening bij de voorbereiding en de plaatsingsprocedure van opdrachten voor de levering van 
aardgas,  in de periode vanaf sluiting van de opdracht tot aan het einde van bovenvermelde leveringsperiode 
beroep doet op Aspiravi Energy nv.

5.Beleids- en beheerscyclus - Lijst nominatief toegekende subsidies 2020. Goedkeuring

Gelet op het decreet lokaal bestuur : Het decreet over het lokaal bestuur heeft de oplijsting betreffende de 
nominatieve subsidies losgekoppeld van de beleidsrapporten. Deze lijst zit namelijk niet meer opgenomen in de 
verplichte schema’s van het beleidsrapport en hierdoor verschuift dit naar de documentatie. Over de 
documentatie spreekt de raad zich niet uit. De uiteindelijke bevoegdheid betreffende de nominatieve subsidies 
blijft bij de raad, maar die zal hierover niet langer via het meerjarenplan beslissen maar via een aparte 
raadsbeslissing;
 

Gelet op artikel 78 DLB :  De raad voor maatschappelijk welzijn kan bij reglement zijn bevoegdheden 
overdragen aan het vast bureau. De volgende bevoegdheden kunnen niet aan het vast bureau worden 



toevertrouwd:
  17° het vaststellen van subsidiereglementen en het toekennen van nominatieve subsidies

Gelet op het Besluit Vlaamse Regering over de beleids- en beheerscyclus van de lokale besturen van 30 maart 
2018 (en latere wijzigingen);

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., Seghers R., 
Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S., 
Beeckmans S):

Artikel 1: De OCMW-raad keurt voor 2020 de volgende lijst met nominatief toegekende subsidies goed:

Beleidsitem
Algemene 
rekening

Omschrijving Bedrag 2020

0930-00 6497002
Toegestane werkingssubsidies – financiële bijdrage 
SVK  Zuidkant

€ 950,00

0119-00 6497001 Toegestane werkingssubsidies - Welzijnskoepel € 25.000,00

0949-00 6497003 Toegestane investeringssubsidies – DAV Grimbergen € 700,00

Artikel 2: Dit besluit wordt bekendgemaakt overeenkomstig artikel 285 van het Decreet Lokaal Bestuur.

Tussenkomst vanwege DVP- fractie Kristof De Cuyper : 

DVP wenst alle vrijwilligers die zich ingezet hebben ter bestrijding van het coronavirus op welk 
domein dan ook (ambtenaren, arbeiders, zorg, veiligheid enz) uitdrukkelijk te danken. 

DVP wenst ieder van u in deze bijzondere tijden een goede gezondheid. Draag zorg voor jezelf 
en voor elkaar. De DVP-fractie kijkt uit naar de volgende gemeenteraadszitting via 
videoconferencing of op de klassieke wijze indien de coronacrisis voldoende afgewend is. 

 
DVP gaat er van uit dat de werking per mail zoals door huidig beleid opgelegd voor deze 
gemeenteraadszitting 28 april eenmalig is en vraagt daarna  - indien coronamaatregelen verlengd 
worden - de zitting van mei hoe dan ook via videoconferencing te laten plaatsvinden. Indien in mei 
het  land nog steeds in federale fase van het crisisbeheer verkeert dan is vergaderen via 
videoconferencing de enige democratische keuze. Op deze manier zal de oppositie opnieuw op een 
elegante manier toegevoegde punten kunnen indienen en bovendien mondelinge vragen kunnen 
stellen waarover democratisch debat mogelijk is, zoals het huishoudelijk reglement voorschrijft. Indien 
men toch gemeenteraadszittingen via email zal blijven organiseren, stelt DVP voor dat alle raadsleden 
hun presentiegelden gezamelijk afstaan en doneren aan een zorginstelling op het grondgebied van 
Groot-Pepingen zoals wzc Mater Dei te Heikruis en wzc Vander Stokken te Pepingen want dit zijn geen 
volwaardige , democratische vergaderingen met een open, efficiënt debat.

De voorzitter van de gemeenteraad sluit de vergadering op donderdag, 28/04/2020 om 22u00.

Namens de raad : 

Algemeen directeur De voorzitter

L. Deneyer S. Beeckmans
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